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Geachte commissieleden, 

 

Februari vorig jaar heb ik tijdens de raadsvergadering ingesproken toen de horeca-visie 2022 

– 2032 werd behandeld. Er bleken nl. twéé verschillende versies in omloop te zijn. Eén voor 

de bewoners en één voor de ondernemers, en die laatste versie werd aan de raad voorgelegd. 

Ik maakte bezwaar tegen deze gang van zaken en heb daar niets meer op gehoord.  

De horeca-visie is blijkbaar van tafel geveegd, want de nieuwe wethouder kiest liever voor een 

uitvoerbaar plan. In het Horeca uitvoeringsplan lees ik dat het nieuwe stadsbestuur 

ongelofelijk trots is op zijn horeca, dat het de horeca in ere wilt houden en hen alle ruimte wilt 

bieden om zelf te ondernemen. Daarbij kunnen  ze van de gemeente een extra zetje in de rug 

krijgen om het verdienmodel te vergroten. Om dat verdienmodel te vergroten krijgt de horeca 

verruimde openingstijden, want zo valt te lezen “ in dat laatste uurtje is het vaak het 

gezelligst”. Ik woon in de horecahel van het centrum en al jaren weet ik uit ervaring “dat het 

in de laatste uurtjes vaak niet het gezelligst is”, zeker niet voor de bewoners.  

Waar de overlast eerst begon met dronken bezoekers die na sluitingstijd naar huis gingen, zijn 

horeca inrichtingen nu zelf de grote overlastgevers voor de buurt geworden. Met gigantische 

parasols waar verwarmingselementen en geluidsboxen aan zijn gemonteerd, zijn trottoirs 

omgebouwd tot overdekte terrassen. Deze annexatie heeft ervoor gezorgd dat het 

horecabezoek zich niet meer beperkt tot binnen de inrichting, maar zich heeft verplaatst naar 

de openbare ruimte waar niemand zich meer verantwoordelijk voelt. Want ook al staan er 

horeca-stewards, boa’s of politie  er wordt tóch niét ingegrepen of gehandhaafd. Hierdoor is 

er een hele nieuwe horecacultuur ontstaan. De hele week hoor je nu muziek, het gedreun van 

de bassen of het meezingen op de terrassen wat tot diep in de nacht doorgaat.  

En dan lees ik in het horeca-uitvoeringsplan (en ik citeer) : “dat de horeca daarbij zélf een 

verantwoordelijkheid heeft naar de directe woonomgeving, waaronder het contact met de 

bewoners”.  

Hoe kan de politiek dit verlangen als zij zélf een plan presenteert dat zonder een  

participatietraject tot stand is gekomen ? 

Nergens zijn burgers en bewoners betrokken geweest bij dit uitvoeringsplan. Vier keer komt 

het woord bewoner terug in het plan, viér keer slechts, en dan alleen nog in relatie tot eigen 

verantwoordelijkheid, regelgeving en communicatie, maar nergens in relatie tot leefbaarheid, 

terwijl het woord horeca wel 124 keer wordt genoemd.  Hoe durft men dit plan te schrijven 

en uit te voeren zonder zelf verantwoordelijkheid te nemen ? 

De Burgemeester is blijkbaar de enige die rekening houdt met leefbaarheid en 

verantwoordelijkheid wilt nemen.  Op 5 januari heeft hij een brief aan deze commissie 

geschreven dat hij voornemens is om de Oude Haven als gebied aan te wijzen waar de 

verruimde openingstijden niet gaan gelden. Tevens weigert de Burgemeester verdere 



horecavergunningen in de wijk Carnisse te verstrekken. Waarom kan dit ook niet voor het 

gebied rond de Witte de Witstraat gaan gelden, dat is waar ik woon en waar net zoveel 

overlast wordt ervaren en soms wel meer, als in de Oude Haven en Carnisse. 

En dan ook nog de slogan ‘High Trust High penalty’. Wie heeft die idiote uitdrukking bedacht? 

Als je niet beter zou weten dat het over het horeca-uitvoeringsplan zou gaan, dan zou je 

denken dat het de titel  van een foute pornofilm is.  

Wat een giller, wie gaat wié nu vertrouwen en straffen ? Dat is toch echt een illusie.  

De horeca [……] die ziet bewoners alleen als notoire klagers die zij het liefst het zwijgen op wil 

leggen en die het liefst DCMR in diskrediet wil brengen.  

De gemeentepolitiek [……] die feitelijk al onderdanig op handen en knieën kruipt, kwispelend 

en hijgend met de tong uit de mond, omdat horeca zoveel geld voor een stad kan opbrengen. 

Stérker, de horeca zou zelfs hele nieuwe gebieden kunnen ontwikkelen. En met deze 

wensgedachte heeft de gemeente zich al laten muilkorven en aan een leiband laten 

meevoeren.   

Nee, wíj moeten ‘High Trust High penalty’ als een waarschuwing zien. Het is namelijk de 

burger die nu zwaar gestraft gaat worden als ze blijkbaar te veel vertrouwen heeft in de 

politiek en horeca. 
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